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PORTOROŽ. Pomorska fakulteta z novimi programi - Tesne povezave z gospodarstvo

Ne menjavi univerze

Tajnik FPP Robert Brsa, rektorica UL Andreja Kocjancic in dekanja FPP Elen Twrdy

Na Fakulteti za pomorstvo in promet (FPP) je vceraj zasedal kolegij dekanov
Univerze v Ljubljani. Predstavili so nove programe za prihodnje leto, dekanja
FPP Elen Twrdy pa je ob tem ponovno zanikala možnost, da bi fakulteta
prestopila iz ljubljanske v primorsko univerzo ..

"O kakršnemkoli prestopu ni bilo
pogovorov in mislim, da jih tudi ne
bo," je dekanja FPP Elen Twrdy po
novila stališca fakultete do pobud rek
torja Univerze na Primorskem (UP)
Rada Bohinca, ki je izrazil pre
pricanje, da bi FPP sodila v Up. Na
vcerajšnji tiskovni konferenci, ki je
bila sicer posvecena predstavitvi no
vih študijskih programov in nacrtov
za prihodnje akademsko leto, je de
kanja zagotovila, da od UP ni prejela
še nobenega uradnega vabila za
zacetek pogovorov. Prav to je namrec
rektor UP napovedal pred dvema te
dnoma, potem ko so se iz FPP in UL
preseneceno odzvali na poziv zaup
nikov Up, naj prestopijo iz ljubljanske
v primorsko univerzo. Od UP je 1\\'r-

dyjeva doslej prejela le sklepe Sveta
zaupnikov, iz katerih je razvidno
njihovo stališce, da pomorska fakul
teta sodi na UP. "Tam (na seji Sveta
zaupnikov, op. a.) so ugotovili, da
sodimo na UP. Tega nisem smatrala
kot vabilo," pove Twrdyjeva.

"Kot fakulteta - in to je mnenje vseh
senatorjev - smo zadovoljni s svojim
clanstvom v UL; na to smo ponosni in
želimo, da tako tudi ostane. Z UP si
delimo isti geografski prostor, se do
polnjujemo s programi in že tudi so
delujemo," še dodaja dekanja FPp,ki ne
razume, zakaj naj bi se primorski go
spodarstveniki tako zelo zavzemali za
njihov prestop na UP. .

Pomorska fakulteta tesno sodeluje
z gospodarstvom, predvsem s tremi

najvecjimi logisticnimi in pomorski
mi družbami, Luko Koper, Splošno
plovbo in Intereuropo. "Vsi so za
dovoljni s kakovostjo naših kadrov in
sodelovanjem z nami in jim je vseeno;
v katero univerzo smo vkljuceni," do
daja 1\vrdyjeva. Iz pogovorov, ki jih je
imela v zadnjem casu s predsedniki
uprav najvecjih podjetij na obali, pa je
jasno, da slednji ne delijo stališc Sveta
zaupnikov UP glede pomorske fa
kultete in njenega morebitnega pres
topa v UP. Predvsem pa ne želijo
vplivati na odlocitve, ki jih morata
sprejeti zgolj in samo fakulteta in
maticna univerza.

Glede sodelovanja v
evro sredozemski univerzi je
rektorica UL Andreja Kocjancic
povedala: "Zaenkrat cakamo, da
se postavi vsebinska osnova nove
univerze, predvidoma do konca
septembra, do takrat pa se bomo
tudi v UL odlocili, ali kEmuniju
pristopamo kot njeni
soustanovitelji."

Na vcerajšnjem kolegiju dekanov UL
pod vodstvom rektorice Andreje Koc
jancic so sprejeli operativni nacrt uni
verze za prihodnje leto, predstavili de
lovanje zasebnega inštituta UL za iz
vajanje multidisciplinarnih nalog in
napredovanje bolonjske prenove. No
ve programe so napovedali tudi na
FPp, in sicer na vseh stopnjah, za
študente pa bo razveseljiva napoved,
da se obeta vec kadrovskih štipendij.
Te zaenkrat razpisuje le Splošna plov
ba, v prihodnje pa naj bi jih tudi
Intereuropa in Luka Koper, pa tudi
Slovenska vojska.
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